
 

    

 

Postbus 6005/ 5960 AA T 077 - 477 97 77 
077 - 477 97 77 

IBAN NL48RABO0123601150 www.horstaandemaas.nl 

Bezoekadres: F 077 - 477 97 50 BIC RABONL2U E gemeente@horstaandemaas.nl 

Wilhelminaplein 6, Horst   E facturen@horstaandemaas.nl  

 

 

 

 

 

E00051wdstrt 

*CONCEPT* 

Werkgroep Arbeidsmigranten 

  

  t.a.v. dhr. P. Geurts 
 

datum: 5 november 2018 ons kenmerk: CONCEPT /  

uw brief van: 19 oktober 2018 uw kenmerk:  

telefoonnr: 077 - 477 97 77  behandeld door: R. Poels 

bijlage:  onderwerp: Beleidsontwikkeling huisvesting arbeidsmigranten 

  

 

 

Beste meneer Geurts, 

 

Omdat uw bovengenoemde brief specifiek aan de gemeenteraad is gericht en met name gaat over het proces 

om te komen tot beleid m.b.t. de huisvesting van arbeidsmigranten, wordt deze brief door ons, het presidium van 

de gemeenteraad van Horst aan de Maas beantwoord. Om die reden gaan wij enkel op het proces in en niet op 

eventuele politiek inhoudelijk opmerkingen. 

 

Het is juist dat voor de raad op 9 oktober de aftrap is gegeven voor de ontwikkeling van het beleid voor de 

huisvesting van arbeidsmigranten. Dit betekent dat er nog meer openbare bijeenkomsten zullen volgen, zoals 

bijvoorbeeld op 8 januari 2019, waar met name de long stay aan de orde zal komen. Maar ook eerder dit jaar 

heeft de raad in deze al (beeldvormend) met inwoners gesproken, zoals op 19 februari 2018 in de 

Norbertusparochie. 

 

Wij hebben bij de totstandkoming van dit beleid ook hier de intentie, zoals wij dat altijd doen, de burgers erbij te 

betrekken. Daarnaast willen we ook anderen (stakeholders) een stem geven. De wijze waarop is nooit identiek, 

bij elk politiek thema, wordt per proces gekeken, op welke wijze de inwoners betrokken kunnen worden. Bij de 

bijeenkomst van 9 oktober hebben wij in het presidium er nadrukkelijk voor gekozen om de stakeholders middels 

een pitch een inbreng te geven, onder deze stakeholders waren ook inwonersgroepen, i.c. uit Tienray. Bij de 

bijeenkomst van 8 januari willen wij, gelet op de effecten van long stay , nog meer inwonersgroepen laten 

inspreken.  

Wij hebben voor de bijeenkomst van 9 oktober er dus voor gekozen om niet de publieke tribune te laten 

meepraten en hebben dus ook nergens gecommuniceerd dat dit wel het geval is. De reden is in deze, dat wij de 

volledige aandacht willen geven aan de inbreng van de stakeholders en dat de raadsleden ook voldoende 

gelegenheid hebben om vragen te stellen en met elkaar in debat kunnen gaan. Waarschijnlijk zullen we op 8 

januari voor dezelfde insteek kiezen, waarbij we dus vooral inwonersgroepen vragen om hierbij (als sprekers in 

de bijeenkomst) aanwezig te zijn. 
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Tenslotte hebben wij hierboven het alleen gehad over de opzet van de raadsthemabijeenkomsten over dit 

onderwerp. Op het moment dat de daadwerkelijke besluitvorming aan de orde is en hiervoor door het college de 

raadsvoorstellen worden aangeboden, dan bestaat natuurlijk altijd de mogelijkheid voor een ieder om hierover in 

te spreken. Bij de voorbereidende raadsvergadering is dat direct voorafgaande aan de technische behandeling 

van het raadsvoorstel. En op het moment dat de besluitvorming aan de orde is, meestal 2 weken later, tijdens het 

Burgerpodium. 

 

Wij herkennen ons niet in uw opmerking over het feit dat de heer Vostermans (volgens zijn zeggen) zou 

anticiperen op nieuw beleid en dat dan daarmee al op voorhand zou vaststaan. Het beleid wordt in deze (pas) in 

het 1
e
 kwartaal 2019 door de gemeenteraad vastgesteld met de inbreng van de inwoners zoals hierboven 

beschreven. 

 

Wij hopen u in deze m.b.t. het proces tot de totstandkoming van het beleid huisvesting arbeidsmigranten en de 

rol van de inwoners daarin, voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
Het presidium van de gemeente Horst aan de Maas, 
 
De voorzitter, 
{HAND1} 
 
 
 
C.C. Leppink-Schuitema   

 
 
De griffier, 
{HAND} 
 
 
 
mr. R.J.M. Poels 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


